



Til bestyrelsesmedlemmerne i "Nr. Vedby skole & Børnehus"

## BESTYRELSESMØDE - Referat

27. januar '22 (kl. 17.00 – 19.30)

- Fraværende: Anne-Mette, Sudarat, Axel
- Kommentar til dagsorden:
- Godkendelse af referat fra sidste møde: Referatet er godkendt

**Mødet foregår digitalt på TEAMS – I inviteres efterfølgende.**

### Kortere orienteringspunkter

- 1. Kort nyt fra formand og ledelse (Valgår – vil man fortsætte? Mangler på for-pladsen)**  
Ledelsen: Det er valgår til skolebestyrelsen, opfordring til at bestyrelsesmedlemmerne overvejer mulighed for egen fortsatte deltagelse i SB  
For-pladsen: der er indgået aftale om skiltning og om afkortning af helleanlæg ud til Vigvej. SNL er ved at slutte, herefter skal projektet evalueres med henblik på kommende skoleår.  
Der er en del Coronasmitte på skolen, hvilket har ført til en del aflyste timer i udskolingen.  
Revisitationer i autismeafdelingen i uge 6. Fælles kursus om grundlæggende viden om autisme bliver afviklet i foråret. Pt. dialog i autismeafdeling omkring kommende skoleår.  
Børnehuset: Deltager i et Boglæsning projekt via Kulturstyrelsen. Forårsbørnene starter i SFO den 1. april.
- 2. Kort nyt fra elevrådet**
  - Vi ønsker at kunne holde et elevrådsmøde så hurtigt som muligt.
  - Angående iulesokker som blev aflyst pga. corona er det så muligt at her til foråret vi kan holde noget lignende? ( Hvor vi finder en løsning så det stadig er ansvarligt)
  - og så et spørsmål til madordningen. nu har jeg læst at det er over ved børnehaven. Men er det muligt at vi kan få madboden tilbage på skolen? Den er savnet. (kopieret fra Aula)
- 3. Kort nyt fra personalet**  
Fysiklokalet er blevet ryddet  
Mange elevkonflikter efterslæb pga. Corona-restriktioner  
Terminsprøver i både almen og autisme. Her blev de særlige vilkår afprøvet og efterfølgende evalueret.  
Fastelavns planlægningen er i gang i alle afdelinger.  
Børnehuset har et samarbejde med Børnetandlægen. Dannelsesrygsækken arrangement på billedfabrikken.

### Til drøftelse, og evt. beslutning

- 4. Nye mødedatoer for første halvår 2022. (JT)**  
Forslag: 27/1, 24/2, 30/3, 25/4, 1/6, (16/6)
- 5. Regnskab 2021 – Endeligt! (ST) (Bilag)**  
Gennemgang af bilag. Bilaget er godkendt af bestyrelsen.
- 6. Kort Corona-opdatering (Brev i bhv. – se bilag) (MM)**  
Pt. mangler vi nye retningslinjer efter pressemødet i går 26. jan. 2022.  
Gennemgang af bilag. Bestyrelsen har godkendt brevet til forældrene.
- 7. Hørringsvar: Ny fordeling af Inklusions-midlerne. (Oplæg fra formandskab/Ledelse) Bilag**



Gennemgang fra regnskab af den aktuelle tildeling af inklusionsmidler og baggrund for nyt forslag til en tildelingsmodel. Hørringssvaret er blevet gennemgået i MED-udvalget, som tilslutter sig svaret som medunderskriver. Gennemgang af hørringssvar. Drøftelse om ordlyd af formålet med hørringssvaret. Bestyrelsen godkender hørringssvaret.

## 8. Hørringssvar: Kvalitetsrapporten, bestyrelsens visioner for fremtiden. (Oplæg fra Ledelsen) Bilag

Gennemgang af bilagets tre indsatsområder. Gennemgang af formålet med kvalitetsrapporten. Uddybning af elevfravær, som er højt - rummer både autisme og almindel. En del elever (ca. 30) med over 20 dages fravær i almindelen. Bruges som oplæg til drøftelse i bestyrelsen på senere møde. Opfordring til at bestyrelsen løbende arbejder med indsatsområderne. Godkendt af bestyrelsen.

## 9. Madordning i bhv. – skal det tilbydes? (MM)

Gennemgang af bilag som er et forslag til et skriv til forældre i børnehuset ang. forespørgsel til interesse for en evt. madordning. Drøftelse af forslaget.

Forslag om at der i skrivet bliver uddybet, at en madordning bliver gældende for alle og evt. efter hvilke principper madplanen udarbejdes efter.

Bestyrelsen bakker op om at brevet sendes til forældrene i Børnehuset.

## 10. Byggeplaner – hvad er status på planerne for et nyt hjem. kundsk.-lokale (ST) (Bilag)

*Endeligt projekt ligger nu klar til godkendelse, vil vi reagere som bestyrelse?*

Oplæg til drøftelse af madkundskabslokale-byggeprojektplanerne. Hvordan skal vi forholde os til projektet?

Bekymringer omkring valg af gymnastiksalen til kommende madkundskabs lokale.

Bekymringer ang. genplacering af lokalets nuværende anvendelsesformål.

Hvilken konvertering er der tiltænkt af det eksisterende madkundskabslokalet?

Er der tænkt autis MEPædagogik ind i lokalet?

Bestyrelsen ønsker dialog med forvaltningschefen om det fortsatte projekt.

## 11. Ændret dagsorden, med mere plads til emner fra forældre-repr. (Jean)

Ønske om et nyt punkt på dagsordenen - Nyt fra forældrene. Til dette punkt skal der meldes emner ind til formand inden mødets start.

## 12. Eventuelt.

Ingen emner

-----

**Ventepunkter:** *Børnetal i "Ønskeøen" – prognoser for kommende bh.kl.*

*Pladsbehov for Autismeafdelingen fremadrettet.*

*Anlægspuljen i GBS*

*Madordning i skolen*

*Elevfravær*